
2024-04-25 
Stora Högens Samfällighetsförening 

 

Protokoll årsmöte för 2023 
 

När: torsdagen den 25e april kl 18:30 

Var: lekplatsen på Högenvägen 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Jonas Öster hälsade välkommen och öppnade mötet. 

2. Fastställande av dagordning 
Dagordning och mötets behöriga utlysande godkändes. 

3. Val av ordförande för mötet 
Beslut: Jonas Öster valdes. 

4. Val av sekreterare för mötet 
Beslut: Sabina Svahn valdes. 

5. Val av två justeringsmän och därtill rösträknare 
Beslut: Thomas Crogård och Hans Sörensen 

6. Framställan av styrelsens verksamhetsberättelse 
Jonas Öster redovisade styrelsens verksamhetsberättelse.  

7. Framställan av styrelsens ekonomiska årsberättelse 
Mattias Larsson redogjorde för den ekonomiska årsberättelsen.  
Beslut: Verksamhetsberättelse och den ekonomiska redovisningen för 2023 
godkändes.  

8. Framställan av revisorernas årsberättelse  
Mattias Dalshage redogjorde för revisionsberättelsen.  
Beslut: Revisionsberättelsen för 2023 godkändes.  

9. Ansvarsfrihet för styrelsen 
Beslut: Ansvarsfrihet för styrelsen det gångna räkenskapsåret godkändes.  

10. Framställningar från styrelsen: 
a. Framställan om en höjning av uttaxeringen till 2 400 skr (exklusive moms) 

Innebärande en höjning med 500 skr per år 
Beslut: Framställan om en höjning av uttaxeringen godkändes. 

b. Framställan om påminnelseavgift (60 skr) vid utebliven betalning av uttaxering 
Beslut: Framställan om påminnelseavgift godkändes. 

c. Framställan om skogsvårdsplan 
Beslut: Beslut om att gå mot en mer vårdad skog. 

11. Motioner från medlemmar: 
a. Inga motioner har inkommit innan februari månads utgång 

12. Ersättning till styrelsen och revisorer 



Beslut: Ingen förändring av ersättning. Styrelsen flaggar för att om det blir svårt att 
tillsätta platser i styrelsen framgent så kan det bli aktuellt med en höjning.  

13. Val av styrelseledamot på 2 år:  
Avgående: Fredrik Larsson  
Beslut: Linda-Marie Videjern valdes 

14. Val av styrelseledamot på 2 år:  
Avgående: Mattias Larsson 
Beslut: Mattias Larsson valdes 

15. Val av styrelsesuppleant på 1 år:  
Avgående: Linda-Marie Videjern 
Beslut: Simon Lannes valdes 

16. Val av styrelsesuppleant på 1 år:  
Avgående: Thomas Crogård 
Beslut: Thomas Crogård valdes 

17. Val av revisor 1 på 2 år:   
Avgående: Mattias Dalshage 
Beslut: Mattias Dalshage valdes  

18. Val av revisorssuppleant på 1 år:  
Avgående: Maria Fjälling 
Beslut: Maria Fjälling valdes 

19. Val av valberedning:    
Avgående: 
Beslut: Linda-Marie Videjern och Sabina Svahn valdes 

20. Övriga frågor 
Framfördes önskemål om avlastning av underhåll på del av föreningens allmänna ytor 
(de ytor som underhålls av medlemmarna själva). Styrelsen tar med sig frågan.  
 
Synpunkter på vinterns snöröjning. Styrelsen arbetar aktivt med frågan om att 
förbättra snöröjningen efter de synpunkter som inkommit under året, vilket 
redovisas i verksamhetsberättelsen. Eventuella förslag om snöröjning eller annat som 
rör föreningens ansvar tas tacksamt emot av styrelsen.   
 
Synpunkter framfördes om fortsatt höga hastigheter inom området. Det är en av de 
frågor som styrelsen arbetat mest med under året. De farthinder som satts upp har 
givit önskvärd effekt, vilket motiverar att fler farthinder sätts upp i området. 
Uppmaning till alla att följa rekommenderad hastighetsbegränsning på max 20 km/h. 
  

21. Meddelande av plats där stämmoprotokoll hålls tillgänglig: Kopia på protokollet 
kommer att finnas tillgänglig på hemsidan www.hogenvagen.nu och på anslagstavlan 

22. Avslutning 

http://www.hogenvagen.nu/
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